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 Фотографије убијених Срба на путу од Братунца до Сребренице не би требало да
вређају никога, посебно не потомке бошњачких жртава. Они би чак најбоље могли да
схвате очај српских породица, чији су сродници на фотографијама. Са разликом да за
њихову смрт нико никада није одговарао, изјавио је српски члан председништва БиХ
Милорад Додик.

  
  

Фотографије убијених Срба на путу од Братунца до Сребренице не би требало да
вријеђају никога, посебно не потомке бошњачких жртава.
  Они би чак најбоље могли да схвате очај српских породица чији су сродници на њима. С
разликом да за њихову смрт нико никада није одговарао!

  — Милорад Додик (@MiloradDodik) July 9, 2022    

Начелник Братунца Срђан Ранкић је раније за Срну казао да су фотографије убијених
Срба постављене да их виде међународни представници, када буду долазили на
комеморацију настрадалим Бошњацима у Поточарима 11. јула.

  

Потом су фотографије, по налогу дежурног тужиоца Окружног јавног тужилаштва
Бијељина, породице погинулих жртава рата уклониле са јавне површине и поставиле на
ограде кућа.
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https://twitter.com/MiloradDodik/status/1545794085360902145?ref_src=twsrc%5Etfw

